
  
 

 

Referat 

Dato og sted: 26/1-2025, DCH-Jyderup´s klubhus. 
Deltagere: 17 stemmeberettigede 
Dirigent: Grethe Timmermann 
Referent: Sandie Mandrup Bay 

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere 

 Dirigent valgt: Grethe Timmermann 

 Stemmetællere valgt: Emilie Meyer og Cirkeline O. Lassen 

2. Beretning af foreningens formand 

 Opsummering:  

2024 er et år hvor der er sket mange ting. Der var indbrud i klubhuset. Vi fik nye skilte, både ved 
vejen og på klubhuset. Vi har fået lagt de sidste fliser ved klubhuset. Der er købt nyt 
agilityudstyr – så kan vi begynde at afholde konkurrencer igen. Medlemmer deltog i 
foreningsdagen med skolen, dejlig med sådan et samarbejde. DM i Grindsted-Billund, en 
oplevelse der indebar mange forskellige opgaver for formanden, men også plads til hygge. 
Victors Fiduspokal blev afholdt i stedet for klubmesterskab, og det var en stor succes. 
Klubbens Sommerhygge-aften var et stort tilløbsstykke. Så fik vi også en Sjællandsmester i 
Agility – Tillykke til Miriam og Mala. Der blev afholdt juleafslutning, som også var vellykket. 
Cirkeline og Emilie har bestået DGI grunduddannelse – stort tillykke. Det er lykkedes Winnie 
Larsen at få 2 firmaer til at donere 35.000 kr. hver, så vi lander på 70.000 kr., som vi kan bruge til 
vores nye halvtag. Det er så stærkt gået Winnie – så tusinde tak. En stor tak til køkken-hjælpere 
og alle medlemmerne som på en eller anden måde bidrager til der gode sammenhold som vi 
har her i klubben. 

3. Regnskabsaflæggelse 

 Regnskab fremlagt af: Lene Z. Primdahl 

 Kommentarer/spørgsmål: Grethe Timmermann: Flot regnskab, beskedent underskud, taget i 
betragtning hvor meget der er investeret i klubhus. Ros for at det flotte regnskab. 

 Regnskab for året 2024 er godkendt. 

 Estimeret budget 2025 er gennemgået. Hundeførerweekend er ikke medtaget i tallene, da det 
er for usikkert hvad det vil koste/indtjene. 



  
 Kommentar: Kirsten Christensen: Det er fint at der ikke er medtaget hundeføreweekend, da det 

er svært at forudse om det vil give overskud. 

 Budget er godkendt. 

4. Indkomne forslag 

 Forslag: Det er ikke på forhånd kommet forslag. 

 På mødet blev fremsat følgende:  

o Brian Thomsen: Ønsker: Spejl til lydighedstræning mv. og lysanlæg (transportabel) så 
der kan trænes når der er mørkt. 

o Kirsten Christensen: Ønsker at der bliver lagt fiser helt om til gangbroen/ indgangen og 
evt. en lille overdækning. Trappen op til klubhuset skal renoveres og lys på hjørnet af 
klubhuset. 

o Winnie Larsen: Ønsker renovering/opdatering af rally/ agility skuret. 
o Grethe T: Ønsker, at når der bliver lavet overdækning udenfor, at der så opsættes 

udendørs vand og en stålvask, og evt. et lille skur, så der er plads til grill, haveredskaber 
mv. 

o Brian Thomsen: Ønsker en projekter der kan sidde i loftet, til brug ved undervisning, 
kurser mv. 

o Michael Bay: Ønsker 2 færdiglavede skjul til lydighed. 
o Preben: Ønsker trådløst internet. Både i forhold til møder, undervisning og 

konkurrencer. 
o Grethe Timmermann: Ønsker at der bliver kigget på regler for lån af klubhus. Så det 

måske kan blive muligt at låne klubhuset, mod betaling, så medlemmer kan benytte 
klubhuset til hunderelateret aktiviteter, fx raceklub arrangement mv. 

o Cirkeline og Emilie: Unghundehold ønsker sig et førstehjælpskursus. Det skal være 
åbent for hele klubben, som en temaaften. 

o Martin: Temaaftener om fx spor, agility og andre discipliner/ øvelser. 
 

 Beslutning: Resultat af afstemning eller diskussion 

5. Fastlæggelse af kontingenter 2026 

 Fremlagt: Bestyrelsen foreslår at kontingenter for 2026 er uændret (i forhold til år 2025) 

 Kommentarer/spørgsmål: Ingen kommentarer 

 Godkendelse: Ja 

6. Valg af formand 

 Valg formand: Preben Sortsø (genvalgt) 



  
7. Valg af 1 bestyrelsesmedlem 

 Valgt bestyrelsesmedlem: Michael M Bay (genvalgt) 

8. Valg af suppleanter 

 Valgte suppleanter: Kirsten Beier (genvalgt) og Michelle Langkjær (genvalgt) 

9. Valg af revisorer 

 Valgte revisorer: Grethe Timmermann (genvalgt) og Miriam Bønnelykke 

10. Valg af revisorsuppleant 

 Valg af revisorsuppleant: Claus Hillemann Jensen 

11.  Eventuelt 

Kirsten Christensen: Der er ryddet op i klubhuset – og det betyder at man ikke ”bare sætter noget” på 
gulvet, eller andre flader. Man bliver nødt til selv at sikre, at få tingene på plads. 

Emilie og Cirkeline: Ønsker sig en lille plads i et skur til alt det de har fået af Rene.  
Svar: Der laves en plads i containeren. 

Grethe Timmermann: Der er hundeførerweekend til sommer. Det betyder at der er brug for rigtig 
mange hjælpere – både til tiden op til og i selve weekenden. Det er vigtigt at vi alle gør alt hvad vi kan, 
for at give en hånd med – og få andre med også. Der vil komme opslag op om, hvad det er for opgaver 
der skal bruges hjælp til. En uge eller to før weekenden, bliver der flyttet en hel masse og det vil derfor 
ikke være muligt at bruge klubhuset som vanligt. 

Kirsten Christensen: Hundeførerweekend – Der er også meget brug for hjælp fredagen før til opsætning 
og søndag eftermiddag til oprydning. 

Maria forespørger om børn på fx 13 år der gerne vil hjælpe må det (fx til hundeførerweekend).  
Svar: Familien må gerne hjælpe, børn tildeles opgaver under hensyntagen til deres alder. 

Grethe Timmermann: Der skal også bruges hjælpere til arbejdsdage med videre – tag også gerne 
familien med her. 

Tak for god ro og orden. Generalforsamling er slut. 

 

Mødet afsluttet kl.: [Tidspunkt] 
Dirigentens underskrift: ________________________ 
Referentens underskrift:________________________ 

Formandens underskrift: ________________________ 


